
Z  Á  P  I  S  N  I  C  A 

z 9. riadneho  zasadnutia  obecného zastupiteľstva 

v Konskej konaného dňa 19.2.2016 

  

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 9. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu. 

4. Kontrola uznesení z predošlých zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

5. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti HKO obce na 1. polrok 2016. 

6. Schválenie plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2016. 

7. Schválenie dotácie pre žiadateľov od obce Konská ( MŠ Jakubovany, 

CVČ Liptovský Mikuláš). 

8. Protest prokurátora proti VZN č.4/2015. 

9. Rôzne. 

10. Diskusia.  

11. Záver. 

  

1. Zasadnutie otvoril  starosta, privítal prítomných na prvom tohtoročnom zasadnutí OZ      

a oboznámil ich s programom. Všetci poslanci OZ sa dostavili včas a OZ bolo schopné 

uznášania. Prítomný bol ako obvykle aj HKO. Poslanec Peter Kuna doniesol späť putovný 

pohár starostu obce, ktorý mali u seba víťazi 1. ročníka futbalového turnaja. 

 

2. Návrh, určenie a  schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
Zapisovateľom bol určený starosta obce a overovateľmi Patrik Dermek a Peter Kuna. 

 

3. Schválenie program  zasadnutia OZ. 

Starosta informoval, že v bode rôzne chce prejednať nasledovné témy: 

-  určenie kronikárky obce a knihovníčka obecnej knižnice,  

-  obecná brigáda a detské preliezačky,  

-  informácia o podpise zmluvy na dodávky elektriny cez firmu BFC 

-  celoobecná schôdza,  

-  informácia k žiadosti na PPA,  

-  nezamestnaní  

Program schválený s doplnkami. 

 



4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí:  

a.)  poslanec Andrej Dermek sa ujal funkcie 

b.)  čerpanie schváleného rozpočtu 

c.)  odpredaj pozemku je vo fáze dohody s p. Jamnickým, že sa budeme tomu venovať 

d.)  verejné obstarávanie na rekonštrukciu cesty vyhrali Cestne stavby, Liptovský Mikuláš 

na základe ponúknutej najnižšej ceny. 

 

 

5. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 2016. 

Hlavný kontrolór obce Ing. Tylka predniesol prítomným  starostovi obce a poslancom OZ 

svoju predstavu na čo by chcel resp. čo už bolo z jeho strany odkontrolované. Spomenul 

zistenie, že niektoré subjekty si nesplnili svoju povinnosť podania daňového priznania 

a neplatenia daní za minulé roky. V spolupráci so starostom budú posielané výzvy na 

dodatočné podanie daňových priznaní a budú vyzvaní na zaplatenie daní spätne. Poslanci 

na záver vyjadrili spokojnosť s doterajšou prácou HKO a odsúhlasili predložený plán, 

ktorý visel dva týždne na úradnej tabuli bez zmien a pripomienok.  

 

6. Schválenie plánu zasadnutí OZ na rok 2016. 

Starosta predložil návrh termínov konania riadnych zasadnutí OZ.: 

piatky 18:00h - 15.4.2016, 17.6.2016, 9.9.2016 a 16.12.2016 

Plán schválený podľa návrhu. 

 

7. Schválenie dotácie pre žiadateľov od obce Konská ( MŠ Jakubovany, CVČ 

Liptovský Mikuláš). 

Starosta informoval poslancov, že žiadosť o poskytnutie dotácie doručilo mesto Liptovský 

Mikuláš pre CVČ a obec Jakubovany pre MŠ. Po prekovaní účelu požitia požadovaných 

prostriedkov z rozpočtu našej obce sa OZ rozhodlo žiadostiam nevyhovieť. V prípade 

iného účelu použitia požadovaných finančných prostriedkov pre MŠ Jakubovany sa OZ 

vyjadrilo, že je ochotné pomôcť a priklepnúť dotáciu napr. pri kúpe materiálu alebo pri 

výmene okien alebo dverí, ale určite nie na prevádzkové náklady, ktoré obec dostáva 

v podobe vyšších podielových daní.    

 

8. Protest prokurátora proti VZN č.4/2015. 

Starosta informoval poslancov o doručenom proteste prokurátora Okresnej prokuratúry 

v Liptovskom Mikuláši k prijatému VZN č.4/2015 o miestnej dani – dani za psa 

a o držaní psov na území obce Konská. Vysvetlil poslancom, aké dôvody viedli 

prokurátora k podaniu predmetného protestu a odporučil, aby protestu vyhoveli. 

Uznesením OZ vyhovelo protestu prokurátora a požiadalo starostu obce, aby pripravil 

opravu predmetného VZN, tak aby bolo v súlade s platnou legislatívou. 

 

 

 

 



9. Rôzne 

a.) určenie kronikárky obce a knihovníčka obecnej knižnice 

Starosta požiadal OZ o oficiálne určenie resp. vymenovanie osoby, ktorá bude viesť 

Kroniku obce Konská ako aj zodpovednej osoby za obnovenie a chod Obecnej knižnice. 

Je zvykom, že táto úloha pripadá manželkám starostov a tak v súlade s tradíciou navrhol 

tiež svoju manželku a OZ ju určilo za kronikárku obce a vedúcu obecnej knižnice. 

Zároveň uložilo za úlohu vykonať revíziu knižničného fondu v spolupráci s p. 

Droppovou, ktorá má na starosti obecné knižnice na Liptove.  

b.) obecná brigáda a detské preliezačky 
Po úspešnom jarnom upratovaní v minulom roku sa poslanci aj starosta rozhodli túto 

akciu zopakovať a možno by sa z toho mohla stať tradícia, kedy by sme si na začiatku 

roka spoločne upratali verejné priestranstvá. Termín si určíme podľa počasia. 

V priestoroch vedľa modlitebne sa v priebehu tohto roku vybuduje detské ihrisko 

s preliezačkami, hojdačkami a prístreškom resp. altánkom z dreva, ktoré nám dodalo 

Pozemkové spoločenstvo za rok 2014. Zhotovenie si zobral na starosť poslanec Patrik 

Dermek, s ktorým bude spísaná dohoda o vykonaní práce na zhotovenie vybraných 

stavieb detského ihriska z guľatiny, za primeranú odmenu cca 500,- €. 

c.) informácia o podpise zmluvy na dodávky elektriny cez firmu BFC 

Starosta informoval OZ o podpise zmluvy s firmou BFC na dodávku elektrickej energie 

od 1.1.2017. Pristúpenie k zmluve prinesie jej nižšiu cenu a benefity v podobe vykonania 

revízií elektroinštalácií zdarma a zapožičanie skákacieho hradu na jeden deň v roku napr. 

MDD, na túto akciu by sme si ho mohli zabezpečiť pre nás. 

d.) celoobecná schôdza 

Na základe oslovenie vedúcej pozemkového a lesného oddelenia okresného úradu 

v Liptovskom Mikuláši bola z dôvodu komasácie všetkým občanom a vlastníkom 

pozemkov v našom katastrálnom území doručená informácia s návratkou, na ktorej mali 

vyjadriť svoj záujem o jej vykonanie. Vzhľadom k tomu, že nie je všetkým občanom 

jasné o čo by sa presne pri komasácii pozemkov jednalo resp. ako by sa celý proces 

realizoval, tak starosta aj s poslancami navrhli pozvať zástupcov OÚ pozemkového 

a lesného oddelenia, aby túto problematiku objasnili občanom obce na celoobecnej 

schôdzi. Na základe dohody s vedúcou oddelenia starosta s poslancami určia, čo najskorší  

termín celoobecnej schôdze, kde bude jediným bodom komasácia pozemkov.   

e.) informácia k žiadosti na PPA 

Dňa 10.2.2016 bol splnomocnenou firmou Premier Consulting EU, s.r.o. odovzdaný na 

PPA projekt na rekonštrukciu miestnej komunikácie a  žiadosť na čerpanie nenávratného 

finančného príspevku z Programu rozvoja vidieka na roky 2014-2020. Bola podpísaná 

zmluva o dielo s víťazom verejného obstarávania na realizáciu rekonštrukcie, ktorá sa 

bude realizovať v prípade pridelenia dotácie z PPA. 

f.) nezamestnaní  

Starosta oznámil OZ, že už stráca trpezlivosť, s tým ako nezamestnaní v pracovnej dobe 

popíjajú pred obchodom. Dnes im všetkým pred obchodom oznámil, že keď od dnešného 

dňa niektorý z nich v pracovnej dobe nafúka, bude s ním v súlade s uzatvorenou dohodou 

ukončená spolupráca. Starosta má pocit, že pre nich robí dosť, čo sa týka zabezpečenia 



pracovným náradím a osobnými ochrannými pomôckami. A nehovoriac o tom, že 

ponúkol možnosť všetkým občanom, ktorí boli evidovaní na úrade práce, aby si mohli 

prilepšiť pri vykonávaní menších obecných prác v našej obci, kde je vždy čo robiť, len 

treba chcieť. Na začiatku chcú robiť všetci, sú ochotní sľúbiť všetko a po mesiaci už len 

hľadajú dôvod, prečo sa to nedá urobiť. Česť výnimkám, alebo výnimke. Je potrebné, aby 

si všetci poslanci všímali týchto našich nezamestnaných a v prípade, že majú pocit, že 

nerobia, tak ich upozornili prípadne im povedali, čo majú robiť a následne si to potom 

skontrolovali. Toto sme už raz riešili a aj nezamestnaní boli oboznámení s tým, že prácu 

im môže zadeliť okrem starostu aj poslanec OZ, čo im starosta ešte raz pripomenie.  

 

9. Záver 

V tomto bode starosta poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí, ktoré trvalo trochu 

dlhšie ako predpokladal, ale bolo potrebné si všetko poriadne vydiskutovať, aby sme sa 

nakoniec dopracovali k prijatiu uznesení OZ a dohodli sa na tom, čo by sme chceli 

v najbližšom období zrealizovať. Na záver sa so všetkými rozlúčil a oficiálne ukončil 

zasadnutie OZ.  

 

 

Overovatelia  zápisnice:  Patrik DERMEK   ….............................................. 

 

                   Peter KUNA     ….............................................. 

 

Zapisovateľ:          Ing. Miroslav KAMHAL    …...............................................   

                                                                               

 

 

 

                 …................................................. 

                                                                                         Ing. Miroslav KAMHAL 
                 starosta obce 

 


